
Rada Miasta Radymna 
Radni - Sesja 

Protokół nr LI/2022 

LI Sesja w dniu 15 listopada 2022  

Obrady rozpoczęto 15 listopada 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:49 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna, 

Pani Zofia Kawałek - Sekretarz Miasta Radymna, 

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna,  

Pani Anna Philipp-Pruchnik – Radca Prawny, 

Pan Marek Sobolewski – Kierownik ZGK w Radymnie, Radny Powiatu Jarosławskiego, 

Pani Małgorzata Trojnar – Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Radymnie. 

 

 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek - Przewodniczący Rady Miasta 

Radymna. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Przewodniczący otworzył obrady LL zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 

uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 15 Radnych.  

 

Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 

że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 



Pan Przewodniczący poinformował Radnych uczestników sesji Rady Miasta Radymna  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad LI sesji, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 

56/LI. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 

57/LI. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 

58/LI. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Miasta Radymna– projekt 59/LI.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Miejską Radymno od Powiatu 

Jarosławskiego zadania publicznego w zakresie letniego i zimowego utrzymania dróg 

powiatowych, położonych na terenie miasta Radymna w roku 2023 – projekt 60/LI. 

8. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr L/331/2022 Rady Miasta Radymna z dnia 25 

października 2022 r. w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina – projekt 61/LI. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 

10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

11. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

12. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zapytania. 

15. Zakończenie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący poinformował o wniosku Pana Burmistrza o wprowadzenie do Porządku 

obrad projektu uchwały ws. zmian w budżecie Miasta i zaproponował umieszczenie go jako 

punkt 5a. w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta 

na 2022 r. – projekt 62/LI”. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę Porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie zmiany do Porządku obrad polegającej na dopisaniu punktu 5a. Podjęcie uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 62/LI.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 



 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad po dokonanej zmianie. 

Nie było więcej wniosków o zmianę Porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał za wyjątkiem 

projektu oznaczonego numerem 62/LI. Wniosek został przyjęty przez aklamację. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – 

projekt 56/LI. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 

56/LI. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – 

projekt 57/LI. 
 

Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawki i odczytała cały projekt uchwały wraz z naniesionymi 

autopoprawkami. 

 

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 

57/LI..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – 

projekt 58/LI. 
 

Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawki i odczytała cały projekt uchwały wraz z naniesionymi 

autopoprawkami. 

Pan Janusz Sobejko złożył wniosek o ogłoszenie przerwy i dostarczenie papierowej wersji 

projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

O godz. 13:20 Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

Podczas przerwy odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego, która pozytywnie zaopiniowała zaproponowane autopoprawki. 

Podczas przerwy Radnym została dostarczona papierowa wersja projektu uchwały wraz  

z autopoprawkami. 

O godz. 13:35 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali obrad obecni byli wszyscy (15) 

Radni. 

 

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawek. 



 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 

58/LI. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

5a) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. - 

projekt 62/LI. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. - projekt 

62/LI. 



 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Miasta Radymna– projekt 59/LI. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia negatywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Pani Sekretarz i Pan Burmistrz odpowiadali na pytania Pana Marka Jackowskiego i Pana 

Janusza Sobejko odnośnie porównania stawek dotychczasowych, proponowanych  

i maksymalnych oraz motywów determinujących określenie wysokości proponowanych stawek 

podatków. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący 

zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie Miasta Radymna– projekt 59/LI. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Barbara Krzyżanowska, 

Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt 

Uszakiewicz 

PRZECIW (5) 

Tomasz Andrejko, Marek Jackowski, Małgorzata Kalin, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Miejską Radymno od Powiatu 

Jarosławskiego zadania publicznego w zakresie letniego i zimowego utrzymania dróg 

powiatowych, położonych na terenie miasta Radymna w roku 2023 – projekt 60/LI. 
 



Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Miejską Radymno od Powiatu 

Jarosławskiego zadania publicznego w zakresie letniego i zimowego utrzymania dróg 

powiatowych, położonych na terenie miasta Radymna w roku 2023 – projekt 60/LI..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

8. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr L/331/2022 Rady Miasta Radymna z dnia 

25 października 2022 r. w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina – projekt 

61/LI. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – bez opinii. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr L/331/2022 Rady Miasta Radymna z dnia 25 

października 2022 r. w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina – projekt 61/LI..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, Barbara 

Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, 



Zygmunt Uszakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Tomasz Andrejko, Małgorzata Kalin, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 

 

Pani Sekretarz przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2022/2023. 

 

 

10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz składając sprawozdanie poinformował o: 

- przebiegu prac remontowych budynku w Koszarach, 

- aktualnym stanie realizacji i napotykanych problemach przy remontach dróg miejskich, 

- budowie kanalizacji burzowej na ul. Grunwaldzkiej, 

- końcowym stadium realizacji przebudowy drogi dojazdowej do pól, 

- stanie przygotowań inwestycji połączenia SUW Złota Góra z SUW w Świętem, 

- ogłoszonym przetargu na odbiór odpadów komunalnych, 

- przebiegu głosowania nad uchwałą w sprawie ustalenia wysokości stawek podatków od 

nieruchomości na rok 2023, 

- przygotowaniu projektu budżetu na rok 2023, 

- uroczystościach obchodów Święta 11 Listopada. 

Pan Burmistrz podziękował uczestnikom uroczystości Święta 11 Listopada, pracownikom za 

jej przygotowanie oraz zaapelował do mieszkańców o liczniejszy udział w przyszłości. 

Podczas dyskusji Pan Burmistrz, odpowiadając na pytanie Pani Joanny Burbeło, poinformował 

o konsultacjach ze Starostą na temat przebiegu ścieżki rowerowej z Jarosławia do Radymna 

oraz pracach przy budowie obwodnicy wokół zbiorników wodnych po eksploatacji kruszywa 

(ZEK).  

 

11. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 
 

Nikt nie złożył interpelacji ani nie zadał zapytania. 

 

 

12. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 
 

Pani Sekretarz przedstawiła odpowiedzi na wnioski składane przez Radnych. 

 

 

13. Wolne wnioski i informacje. 
 

Pan Janusz Sobejko przypomniał wnioskach o poprawę bezpieczeństwa na odcinku DK od 

cmentarza do zjazdu na Pracownicze Ogrody Działkowe i przedstawił stanowiska GDDKiA 

w tej sprawie. 



Pan Janusz Sobejko złożył wniosek o wystąpienie do GDDKiA o poprawę bezpieczeństwa na 

odcinku DK od cmentarza do zjazdu na Pracownicze Ogrody Działkowe z uwagi na duży ruch 

pojazdów, rowerów i pieszych. 

Pan Zygmunt Marciak złożył wniosek o zamontowanie progów zwalniających na ul. 3-Maja  

z uwagi na niebezpieczne zachowania kierowców przekraczających dozwolone prędkości. 

Pan Zygmunt Marciak złożył wniosek o budowę chodnika po prawej stronie ul. 3-Maja. 

 

14. Zapytania. 

Pan Burmistrz, odpowiadając Pani Małgorzacie Kalin, stwierdził, że reklamy wypożyczalni 

sprzętu rehabilitacyjnego zostaną zamieszczone na stronie www i tablicy ogłoszeń. 

Pan Burmistrz odczytał, złożone przez Panią Małgorzatę Kalin na poprzedniej sesji, zapytanie 

dotyczące problemu z nierówną nawierzchnią ul. Pogodnej oraz częstych wyłączeń zasilania 

energetycznego na wspomnianym osiedlu. Pan Burmistrz omówił przebieg inwestycji 

przebudowy dróg na os. Jana Pawła II oraz ustosunkował się do tez zawartych w 

przedmiotowym pytaniu. Poinformował, że inwestycja została odebrana bez stwierdzenia 

usterek chociaż sposób wykonania budził jedynie obawy estetyczne co w żaden sposób nie 

mogło stanowić zastrzeżeń natury technicznej przy odbiorze.   

Pan Burmistrz poinformował, że jeszcze przez 6 lat obowiązuje gwarancja i w tym czasie  

z budżetu Miasta nie będą wydawane środki na usuwanie usterek. 

Pan Burmistrz poinformował o planowanym w listopadzie br. przeglądzie wszystkich ulic oraz, 

że przedmiotowe usterki są znane, udokumentowane i na wiosnę 2023r. będą czynione starania 

celem ich usunięcia. 

Pan Burmistrz zwrócił się do Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2 Pana Lesława Kotyli  

o zwołanie zebrania mieszkańców celem omówienia spraw związanych z usterkami 

powykonawczymi na terenie os. Jana Pawła II. 

Pan Burmistrz poinformował, że w chwili obecnej wykonywane są przebudowy innych dróg  

i w związku z tym zwrócił się do Radnych o zgłaszanie zauważonych problemów w czasie 

trwania inwestycji. 

Pan Burmistrz poprosił Pana Marka Sobolewskiego żeby się doniósł do przedstawionego 

wcześniej zapytania Pani Małgorzaty Kalin.  

Pani Małgorzata Kalin zwróciła się do Pana Burmistrza, żeby się odnieść do jego wystąpienia. 

Wystąpienie Pani Małgorzaty Kalin przerwał Pan Przewodniczący stwierdzając, ze nie prosiła 

o głos zaś w chwili obecnej ma się wypowiedzieć Pan marek Sobolewski. 

Pan marek Sobolewski stwierdził, że nieestetyczne ułożenie kostki na ul. Pogodnej zostało 

zauważone podczas odbioru i zapisane w protokole odbioru końcowego. Wspomniał, że 

zastrzeżenia Komisji odbiorowej budziły nierówności w ułożeniu niektórych kostek natomiast 



różnica wysokości była różnicą normową i nie mogło to stanowić przeszkody w odebraniu 

inwestycji. 

Pan Marek Sobolewski stwierdził, że na chwilę obecną zauważalne są, szczególnie przy 

skrzyżowaniach, niewielkie zapadnięcie ale nie są one na tyle duże żeby trzeba było przekładać 

kostkę już. Przypomniał, że jeszcze jest 6 lat z 8 letniej gwarancji zaś punktowe przekładanie 

kostki z jego punktu widzenia nie jest celowe. Zostaną te prace wykonane w odpowiednim 

czasie. 

Odnośnie braków w zasilaniu, kontynuował Pan Marek Sobolewski, stwierdzając, iż jako 

mieszkaniec przedmiotowego osiedla i nie zauważył przerw przynajmniej na ulicy, na której 

mieszka. 

Pani Małgorzata Kalin stwierdziła, że w ostatnim czasie mieszkańcy ul. Jagodowej zgłaszali 

poważną usterkę ponieważ nie było prądu. Odnośnie wypowiedzi Pana Burmistrza Pani 

Małgorzata Kalin zaczęła odczytywać pismo kierowane do Burmistrza, w którym porusza 

aspekty umowy z wykonawcą przebudowy dróg na osiedlu Jana Pawła II dotyczące szczególnie 

gwarancji i pyta dlaczego Burmistrz zwleka ze zgłaszaniem wad narażając finanse publiczne  

i jak długo będzie z tym zwlekał. 

Wystąpienie Pani Małgorzaty Kalin przerwał Pan Przewodniczący stwierdzając, że Pan 

Burmistrz i Pan marek Sobolewski wystarczająco wyjaśnili  sprawę i Pan Burmistrz wyraził 

chęć spotkania się z mieszkańcami celem dokładnego zapoznania się z przedstawionymi 

problemami. 

W tym miejscu nastąpiła wymiana zdań pomiędzy Panią Małgorzatą kalin a Panem 

Przewodniczącym odnośnie kontynuowania polemiki w przedmiotowej sprawie. 

Pan Burmistrz przypomniał, że swoje apele do radnych odnośnie inwestycji drogowych  

w kontekście planowania ich w rozbiciu na kolejne części miasta. Zwrócił się do Radnych  

o zgłaszanie problemów występujących podczas inwestycji i odniósł się do wypowiedzi Pani 

Małgorzaty Kalin opisując problemy z odprowadzaniem wód opadowych na etapie 

prowadzenia inwestycji przebudowy dróg na osiedlu Jana Pawła II oraz planowanej budowie 

kanalizacji burzowej na ul. Błonie. Na zakończenie zaprosił Panią Małgorzatę Kalin na zebranie 

z mieszkańcami, o którym wspominał wcześniej. 

Pani Anna Philipp-Pruchnik odpowiadała na pytania Pani Małgorzaty Kalin odnośnie praw 

Przewodniczącego do zabierania głosu oraz składania oświadczeń przez radnych. 

Pan Przewodniczący stwierdził, kierując się do Pani Małgorzaty Kalin, że w poprzednim 

punkcie Porządku obrad były Wolne wnioski i informacje gdzie mogła zabrać głos i przekazać 

swoje informacje zaś w bieżącym punkcie Porządku obrad można zadawać tylko i wyłącznie 

zapytania. 

Odbyła się dyskusja Pani Małgorzaty Kalin i Pana Przewodniczącego oraz Pani Mecenas na 

temat zabierania głosu przez radnego oraz udzielania głosu przez prowadzącego obrady. 

Pan Przewodniczący ponownie stwierdził, że w chili obecnej realizowany jest 14 punkt 

Porządku obrad – Zapytania a wypowiedź Pani Małgorzaty Kalin jest oświadczeniem na co nie 

miejsca w tym punkcie obrad. 



Pan Tomasz Zieliński zapytał o sprawę schodów na Plac Targowy, na co Pan Burmistrz 

poinformował, że zostaną one wykonane w najbliższych tygodniach przez ZGK na co jest 

zabezpieczenie w budżecie. 

 

15. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 14:49 Pan Przewodniczący zakończył obrady LI zwyczajnej sesji Rady Miasta 

Radymna dziękując jej uczestnikom za udział w obradach. 

                                                                                                             Przewodniczący 

                                                                                                           Rady Miasta Radymna 

                                                                                                          Andrzej Pacek 

Protokołował: Henryk Wolski 

 


